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رئیس س�ازمان امور س�ینمایی و س�معی بصری گفت: اخلاق، خانواده و 
عدالت خواهی باید برند سینمای ایران در دنیا باشد و ضروری است در این 

زمینه برنامه ریزی جدی داشته باشیم.
به گ��زارش ایرنا، محمد خزاعی در یک گفت وگوی تلویزیونی با بیان این مطلب 
اظهار داشت: وقتی بر روی یک کالای خوراکی علامت استاندارد را می بینید احساس 
می کنید آن کالا سالم و قابل خوردن است. در سینما هم وقتی سازمان سینمایی به 
یک فیلم پروانه نمایش می دهد، معنای آن این است که آن فیلم برای خانواده شما 

ضرری ندارد و شما می توانید با خیال راحت آن را تماشا کنید.
وی با تاکید بر این نکته که قانون شورای پروانه ساخت و پروانه نمایش باید اصلاح 
شود، افزود: از همکارانم خواستم تمام آیین نامه ها بازنگری و اشکالاتشان رفع شود. در 
برخی زمینه ها خلا قانونی داریم. در حوزه نمایش آثار، باید به قوانین شفاف برگردیم. 
در دوره جدید اگر فیلمی را امضا کنم که پروانه نمایش بگیرد، مسئولیت توقف آن 
فیلم بر عهده من است. اگر فیلمی بعد از طی مراحل قانونی نمایش داده نشود باید 

پاسخگو باشیم.
خزاعی در پاسخ به این سوال که آیا روند ساخت فیلم و نظارت دشوارتر می شود، 
بیان کرد: در سازمان سینمایی استاندارد سازی را پیگیری می کنیم. وقتی از بازار شیر 
می خرید، اگر روغن پالم داشته باشد آن را نمی خرید. پالم های سینما هم باید کنار 
برود. ما داریم محصول فکری تولید می کنیم. در دوره های قبل فیلم هایی داشتیم 
که دچار مش��کلات عدیده بودند. البته ساخت فیلم انتقادی اشکالی ندارد. در حوزه 
سینمای اجتماعی، کودک، دینی، دفاع مقدس، کمدی و غیره از آثار حمایت خواهیم 
کرد. مجبوریم محصولات را برای سلایق مختلف در ژانرهای متنوع تولید کنیم. ولی 

قرار نیست از سینما استفاده ابزاری کنیم تا فیلم صرفا فروش کند.
رئیس سازمان سینمایی ضمن تشریح مجموعه اقداماتش طی هشت روز، احیای 
ش��ورای عالی سینما را یک ضرورت خواند و گفت: باید کمک می کردیم این شورا 
احیا شود. چون می خواهیم مشکلات قانون گذاری نداشته باشیم. 10 سالی است که 
شورای عالی سینما تعطیل شده است. شکل گیری این شورا به معنای توجه جدی 
به سینما است. دولت سیزدهم و جناب آقای رییسی اهتمام ویژه ای به سینما دارند 
و احیای ش��ورای عالی سینما را در دستور کار قرار دادند. امیدوارم در آذر ماه اولین 
جلس��ه را داشته باشیم. یک سری قوانین داریم که اگر بخواهیم از طریق مکانیسم 

اداری پیش برویم، تصویب شان چند ماه طول می کشد.
وی ضمن بیان این مطلب که قوانین ما در س��ینما مربوط به دهه ش��صت است 
توضیح داد: تجدید نظر در آیین نامه های شورای پروانه ساخت و پروانه نمایش را در 
دستور کار قرار داده ایم. تغییر قوانین و آیین نامه ها  از طریق هیات وزیران شاید نیاز به 
یک پروسه دو ساله داشته باشد. ولی از طریق شورای عالی سینما سریع تر به نتیجه 
می رسیم. این شورا پنج نفر عضو حقوقی و ۹ نفر عضو حقیقی دارد که البته احتمال 

دارد این تعداد کاهش پیدا کند.
خزاعی با اشاره به مشکلات معیشتی ناشی از کرونا گفت: کرونا باعث شد خیلی 
از خدمات فرهنگی تعطیل ش��ود و بیش��ترین ضرر را سینماداران و تهیه کنندگان 
دیدند. طی چند ماه کمک هایی به سالن های سینمایی خواهیم کرد و امیدواریم با 

کمک ما سالن ها فعال شوند. شرط کمک این است که در سینما باز باشد و سالن 
اکران فیلم داشته باشد. چشم انداز من این است که از  بهمن ماه سینماها به حالت 

عادی برگردند.
وی با اشاره به اینکه تعداد مخاطب نسبت به دو ماه قبل خیلی بهتر شده است بیان 
کرد: با حجم فیلم هایی زیادی مواجه هس��تیم که تعدادشان بالغ بر ۲۵0 اثر است. 
همه این فیلم ها آماده اکران هستند. برنامه ریزی می کنیم که برخی حمایت ها را در 
حد توان مان در سال جاری انجام دهیم. این آذوقه فرهنگی جمع شده و شاید سال 

بعد دچار بحران فیلم سوزی شویم.
تهیه کننده فیلم سینمایی »به وقت شام« با بیان این که بسته معیشتی فقط مختص 
اهالی سینما نیست، توضیح داد: این بسته مختص کسانی است که هنرکارت دارند. 
همچنین بودجه ای برای کمک به اهالی سینما در نظر گرفته شده که طی یک ماه 
آینده این پول تخصیص پیدا خواهد کرد. این کارها یک پروسه اداری دارد و همکاران 
ما در صندوق اعتباری هنر به شدت پیگیر هستند. از خانه سینما خواستم مشکلات و 
معضلات هنرمندان را ظرف یک ماه شناسایی و جمع بندی کنند. امیدوارم در شورای 

عالی سنیما قوانینی مدون کنیم که بخشی از این مشکلات حل شود.
وی در پاسخ به سوالی درباره دستمزدهای بالای برخی بازیگران گفت: در شورای 
عالی تهیه کنندگان مدون کردند که مبلغ غیرمتعارفی به بازیگران پرداخت نشود. 
۹0 درص��د تهیه کنندگان راجع به خیلی از موضوعات دغدغه مند و بقیه ناآش��نا 
هستند. یک یا دو درصد قانون شکن داریم که باید شناسایی شوند. تهیه کننده ای 
بدون پروانه س��اخت فیلم ساخته که این اقدام یک قانون شکنی است. در این دوره 

این اتفاقات را نخواهیم داشت.
خزاعی با بیان این که احتیاج داریم در دوره جدید با هم به صورت شفاف سخن 
بگوییم، اظهار داشت: شفافیت و قانون گرایی یکی از برنامه های من است. یک سری 
آیین نامه و ضوابط داریم که باید بدون تعارف اجرا شود. در دوره ما اگر قانونی مصوب 
کنی��م و تغییری در آیین نامه ها بدهیم، پای قانون خواهیم ایس��تاد. در دوره های 

گذشته می توانستند قوانین را دور بزنند؛ ولی در این دوره نمی توانند. حمایت های 
ما و بایدها و نبایدهای ما شفاف خواهد شد.

رئیس سازمان سینمایی حمایت در اکران را یکی از برنامه ها خواند و اظهار داشت: 
وقتی فیلم ارزشمندی مثل »تک تیرانداز« تولید می کنیم و در اکران هیچ حمایتی 
انجام نمی دهیم، پخش کننده یک هفته فقط نگه می دارد. فقط فیلمسازی صرف 
مد نظر نیست. تلاش می کنیم در اکران از فیلم های انقلابی و ملی حمایت کنیم. 
البته این صحبت به این معنا نیست که همه فیلم های ما فیلم های ایدئولوژی خواهد 
بود. ما به دنبال حمایت از فیلم های اجتماعی هستیم خانواده ها با دیدن آن در سالن 
س��ینمایی احساس امنیت کند. استاندارد سازی باید به سینمای ایران برگردد. اگر 
مخاطب به مضامین ما دوباره اطمینان کند به سینماها برمی گردد و خیلی اتفاقات 

مهم می افتد.
خزاعی افزود: پایبند یک س��ری مسائل هستم. برای این میز نیامده ام و هر وقت 
بگویند می روم. یک سری آرمان های شخصی دارم و وقتی می بینم خیلی از مردم 

دغدغه من را دارند پای آن خواهم ایستاد. با هیچ کسی تعارف ندارم.
رئیس س��ازمان س��ینمایی با بیان این که فیلمخانه ملی ایران ۲0 سال است که 
بودجه ملی دارد ولی نتوانسته افتتاح شود، اظهار داشت: در این رابطه چندین جلسه 
گذاشتیم تا اعتبارات تخصیص داده شد. به مدیر فیلمخانه گفتم یک سال دیگر اینجا 
باید افتتاح ش��ود. ۴۲ ماه در این س��ازمان وقت داریم و قرار اس��ت گام های بلندی 

برداریم.
خزاعی ضمن تاکید بر ضرورت ش��فافیت گفت: اگر هنرمندان فیلمنامه ش��ان با 
چیزی که می سازند تطبیق داشته باشد قطعا دچار مشکل نخواهند شد. درباره فیلم 
هایی که در دولت قبل نتوانسته اند اکران شوند نیز شورا باید بررسی کند و ببیند چرا 
اکران نشده اند. ممکن است در دوره جدید من، مشکل فیلم را بتوانیم حل کنیم. در 

دوره های قبل که من دبیر جشنواره فیلم فجر بودم هم این اتفاق افتاده است. 
وی با بیان این که آدم هایی که ذینفع هستند نمی توانند در هیات امناها حضور 
داشته باشند، توضیح داد:  این امر مغایر با عدالت فرهنگی و جریان مبارزه با فساد 
است. آن فرد می خواهد فیلم بسازد. برخی فیلمسازان در هیات امنا حضور دارند و 
دیگران قرار اس��ت برای فیلمسازی به آنها بودجه بدهند. عدالت فرهنگی این است 
که به تناس��ب همه آدم ها را درگیر کنیم. البته هیات های امنا با ش��وراها متفاوت 
هستند. قرار نیست در هیات امنا کسانی باشند که حتما کار سینما انجام می دهند. 
در ش��وراها اهالی سینما حضور خواهند داشت. بدون کمک اهالی سنیما نمی شود 

سینما را اداره کرد. 
به گفته خزاعی، ترکیب ش��ورای پروانه ساخت تقریبا مشخص شده که به زودی 

اعلام می شود. 
رئیس سازمان سینمایی با اعلام این خبر که گروهی دارند جشنواره های سینمایی 
را بررسی می کنند، بیان کرد: قرار نیست صرفا هزینه بتراشیم. هر اقدامی در جهت 
تقویم سینمای ملی و خانواده سینما نباشد، تعطیل خواهد شد. برخی جشنواره ها 
شاید احیا یا ادغام شوند. برخی جشنواره ها هم ممکن است حذف شوند. مهم ترین 

هدف من تقویت سینمای ملی و گفتمان انقلاب اسلامی است.

رئیس سازمان سینمایی:
اخلاق، خانواده و عدالت خواهی باید برند سینمای ایران در دنیا باشد

عص�رآزادی/ س�رویس هن�ری: پ�س 
از م�دت ه�ا انتظ�ار کدونای�ی، نمای�ش 
"عالیجناب" به نویس�ندگی و کارگردانی 
ائلمان نیکمندان در تئاتر ش�هر تبریز به 

صحنه رفت.
نویس��نده و کارگردان نمای��ش عالیجناب، 
در م��ورد ای��ن نمایش گف��ت: عالیجناب یک 
اتوبیوگرافی از اتفاقاتی اس��ت که در 3 س��ال 
از زندگی ام و دوره تحصیل کارشناسی ارشد 
من اتف��اق افتاد، بی��ش از 70 درصد نمایش 
بر اس��اس واقعیت اتفاق م��ی افتد، چگونگی 
گفتم��ان و پیش��برد نمایش��نامه در روای��ت 
داس��تان با تخیل عجین شده اما بستر و روال 
اصلی داس��تان براس��اس واقعیت نوشته شده 

است.
ائلم��ان نیکمندان افزود: پ��روژه پایان نامه 
دانش��گاهم متنی به اس��م عالیجناب بود که 
با اکیپی 25 نف��ره کار کردیم اما طی مراحل 
کار به مش��کل برخوردیم و مجبور بودم برای 
پایان نامه همان متن را کار کنم، استارت این 
نمایشنامه همان نمایشی بود که نتوانستیم به 
سرانجام برسانیم و استاد متن دیگری را برای 
جایگزینی قبول نمی کرد و مشکلات بسیاری 

روبرو شدیم.
نویس��نده متن نمایش عالیجناب در رابطه 
با نام ای��ن نمایش اضافه کرد: اس��م نمایش، 
عالیجناب گذاشته شد زیرا مکرراً از شخصیتی 
ب��ا این عن��وان صحبت می ش��ود، کاراکتری 
وج��ود دارد که بازیگر نمایش به لحاظ ذهنی 

با او درگیر است.
نیکم��دان ادامه داد: پی��ام عالیجناب تلاش 
بازیگر به عنوان نماینده جامعه انس��انی که به 
هدفش نمی رس��د و اتفاقات و حواشی ای که 
باعث می شود به جای تمرکز بر کار، به شکل 

ذهنی، روحی و جس��می ب��ا اتفاقات دیگری 
درگیر شده و از مس��یر هدف اصلی زندگی و 

رشد باز می ماند.
وی اضافه کرد: کاراکتر این نمایش نماینده 
ای از تمام اقش��ار جامعه مدرن است که تمام 
نشدن های جامعه را شامل می شود که تلاش 
می کند و نمی شود، رنج های یک فرد در دل 
جامعه ای که به انس��ان فش��ار می آورد تا از 

مسیر پیشرفت باز ماند.
این هنرمند جوان تبریزی اظهار داشت: کار 
هن��ری و تئاتر در جامعه ایران کمی س��خت 

است و در شرایط کرونایی سخت تر، مشکلات 
عدیده بسیاری وجود دارد و ما تصمیم گرفتیم 
کار کوچکی انجام بدهیم که واقعاً انجام دهیم 
و به نتیجه برس��د، اینطور نباش��د که با دهها 
بازیگر شروع کنیم و بمانیم، همین تک بازی 
هم با مشکلاتی روبرو بوده که باید یک مجوز 
ساده از اماکن چندین خوان باید سپری کنی، 
که مس��ائل مالی، س��خت اف��زاری، تبلیغات، 

جذب مخاطب و غیره تنها رونمای آنهاست!
وی افزود: فضای کرونا هم که مضاعف شده 
و حالا نگران حضور مخاطب هستیم، زیرا باید 

با نصف ظرفیت اجر کنیم، ظرفیت کل سالن 
هم 40 نفر است که باید با 20 نفر اجرا گردد 
و خوش��بختانه مجموعه تئاتر ش��هر حمایت 
بسیاری کردند اما باز هم سختی ها زیاد بود.

قلب تئاتر تبریز با دلگرمی جوانان می 
تپ�د و روزه�ای بهتری در پی�ش خواهد 
بود هنرمند پیشکسوت تئاتر نبریز نیز ضمن 
تقدی��ر از مخاطب��ان تئاتر گف��ت: امیدواریم 
حمایت رسانه ها، علاقمندان و مخاطبان تئاتر 
را در کنار خودمان داش��ته باش��یم تا بتوانیم 
ای��ن مجموعه و صحنه ه��ا را پررونق و فعال 

نگه داریم و آثاری شایس��ته این شهر و مردم 
هنرپرور تبریز ارائه دهیم.

عل��ی پوریان ب��ا بیان اینکه خوش��حالم که 
شروع مجدد تئاتر توس��ط یکی از هنرمندان 
جوان تبریزی بود افزود: نویس��نده در شهر ما 
کم بوده، این افتتاح را که با یک دست نوشته 
و با مت��ن و کارگردانی خود ائلمان نیکمندان 

عزیز انجام می شود به فال نیک می گیریم.
پوریان تصریح کرد: ای��ن انرژی جوانان که 
ت��وام با خلاقیت و نوآوری اس��ت می تواند به 
تئاتر ما نفس تازه ای بدمد، قلب تئاتر تبریز با 
این دلگرمی ها بتپد و روزهایی بهتر از قبل را 

در مجموعه تئاتر شهر تبریز شاهد باشیم.
 ب�ا معرف�ی مجموع�ه هن�ری تربی�ت 
تماش�اگران جدیدی ب�ه خان�واده تئاتر 

بیافزاییم
مدیر تئاتر ش��هر تبریز نیز گفت: امیدواریم 
با لطف خ��دا، ت��لاش هنرمن��دان و حمایت 
مخاطبان هنر دوس��ت تبریزی ش��اهد رونق 

بیش از پیش تئاتر تبریز باشیم.
عباس زارع سرش��ت افزود: درخواس��ت می 
کن��م جهت این رونق، در تبلی��غ آثار تئاتری 
تبری��ز هنرمن��دان را یاری ک��رده و مجموعه 
فرهنگ��ی هن��ری تربی��ت را معرف��ی کنیم و 
تماش��اگران جدیدی به خان��واده تئاتر تبریز 
بیافزایی��م. مدی��ر مجموعه فرهنگ��ی تربیت 
تبریز اضافه کرد: برنامه س��النهای تئاتر شهر 
به صورت فش��رده ثبت ش��ده و اگر وضعیت 
کرونا صعود نداش��ته باشید پذیرای مخاطبان 

با فرهنگ تئاتر تبریز  خواهیم بود.
گفتنی اس��ت نمایش "عالیجناب" هر روز از 
ساعت ۱۸ در سالن استاد قبه زرین تئاتر شهر 
تبریز بر روی صحنه رفته و پذیرای مخاطبان 

تئاتر تبریز خواهد بود.

عالیجناب به تئاتر شهر تبریز آمد
پس از مدت ها انتظار کرونایی؛

روزنامه فرهنگی، اقتصادی، اجتماعی، ورزشی و سیاسی
صاحب امتیاز: مؤسسه مطبوعاتی پیمان

مدیر عامل و مدیر مسئول: سید فرید پیمان
رییس هیئت مدیره و سردبیر: دکتر سید وحید پیمان
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عکس مکث۵۵  سپید همچون رهایی

س��رخ بود و سفید؛ تا مدتی اینگونه می دیدم.  پرنده  
را سفید می دیدم که رها شده بود بر زمینه ای اناری 
. درخ��ت و س��اق و برگش را رنگِ پ��رواز  زده بودم؛ 
رنگِ برف، رنگِ میخک های بهاری. رنگِ شب بوهای 
ت��ازه ش��کفته. اولین بار بود که از دو رنگ اس��تفاده 
می ک��ردم. در حقیقت از یک رنگ. گاهی رنگِ تند، 
به چش��م نمی آید. می آید ، ولی ننشس��ته می پرََد.  
اس��تادم گفته بود سفید، پادشاهِ رنگ هاست. کدام رنگ را سراغ دارید که تن 
اش به سفید نخورده باشد؟ سیاهِ شب که تن به سپیده می سپارد و کوه های 
بلن��د که به برف می نش��ینند و جنگ که به صلح م��ی بازد. خلاصه می بازد. 
کدام جنگ را س��راغ دارید که به صلح نینجامیده باش��د؟ نمونه اش آن قفس 

که به شاخه ای بند است!
روزگاری ی��ک دنیا رهایی را در خود حبس ک��رده بود و امروز میله هایش 
شکس��ته و جانِ ش��یفته ای از آن رمیده اس��ت. هر که این تابلو را دید شاید 
گمان کرد که چه آس��ان تمام شده است، اما استادم گفته بود: " بارِ سنگینی 

از دوشت بر زمین گذاشتی!"
ملیکه پرسیده بود: " قفسی به این کوچکی . . . ؟!"

اس��تاد گفته بود: " قفس، تن اس��ت و تن، سنگین که طعمه ی زمین است و 
جان، پرَ است؛ به سبکیِ پرواز . . . "

تابلو از زنده یاد آیناز احمدزاده

سهراب مهدی پور

مجموع�ه مس�تند »اقتباس در س�ینما« س�اخته 
مجتبی سعادت در جدیدترین مصاحبه خود به گفت 

وگو با علی نصیریان نشست.
ب��ه گزارش گروه فرهنگی ایرنا از روابط عمومی مس��تند 
»اقتب��اس در س��ینما«،  وی در این گف��ت وگو به اهمیت 
سینمای اقتباسی و جای خالی آن در سینمای امروزی ایران 
اشاره کرد و همچنین به ناگفته هایی از نقش پردازی هایش 
در فیلم های ناخدا خورش��ید اثر ناص��ر تقوایی و آقای هالو 

ساخته داریوش مهرجویی پرداخت.
مجموع��ه مس��تند اقتباس از س��ینما به ص��ورت گفت 
وگومحور پیش می رود. بخش��ی از آن به تاریخچه اقتباس 
می پردازد که محمد رحمانی��ان درباره آن توضیح می دهد 
و پس از آن با گویندگی ش��یرین میناسرش��ت وارد فضای 
چالش��ی و مباحث کارشناسی قسمت های بعد می شود. در 
ه��ر قس��مت باتوجه به موضوع مورد نظر ۲ یا س��ه مبحث 
آسیب شناس��ی می ش��وند و در پایان هر قسمت یک فیلم 
اقتباسی را به عنوان پرونده ویژه مورد بررسی قرار می دهد.  
قسمت اول  این مستند به بررسی قصه های مجید می پردازد 

و با کیومرث پوراحمد در این باره گفت وگو می کند.

کیومرث پوراحمد کارگردان، احس��ان رضایی کارشناس 
ادبی، محم��د رحمانیان کارگردان، مازیار میری کارگردان، 
منوچهر شاهس��واری تهیه کننده و مدیرعامل خانه سینما، 
فرهاد توحیدی فیلمنامه نویس، هوش��نگ مرادی کرمانی 
نویس��نده، س��ید محمد بهشتی ش��یرازی مدیرعامل بنیاد 
س��ینمایی فارابی در ده��ه ۶0، عبدالله اس��فندیاری مدیر 
س��ینمایی دهه ۶0، فرش��ته طائرپور تهیه کنن��ده، مازیار 
فکری ارش��اد منتقد س��ینما، محمود گبرلو منتقد سینما، 
جواد طوسی منتقد سینما، فرزاد موتمن کارگردان، افشین 
هاش��می بازیگ��ر و کارگردان، رش��ید کاکاوند کارش��ناس 
ادبی، ش��ادمهر راستین فیلمنامه نویس، رسول صدرعاملی 
کارگردان، رضا درستکار منتقد سینما، آنتونیا شرکا منتقد 
س��ینما، مجید برزگر کارگردان، به��روز افخمی کارگردان، 
حبیب ایل بیگی مدیر سینمایی و قائم مقام بنیاد سینمایی 
فارابی، جهانگیر کوثری تهیه کننده، محمد مهدی حیدریان 
مدیر سینمایی، مصطفی جمشیدی مدیر واحد اقتباس بنیاد 
سینمایی فارابی، صوفیا نصرالهی منتقد سینما، سحر عصر 
آزاد منتقد س��ینما، امیرحسین علم الهدی مدیر سینمایی، 
پرویز جاهد منتقد سینما، احمد طالبی نژاد منتقد سینما، 
علیرض��ا رض��اداد مدیر س��ینمایی، امیر مش��هدی عباس 
مدیر مرکز س��ینما و تئاتر کانون پ��رورش فکری کودکان 
و نوجوانان، فخرالدین انوار-مدیر س��ینمایی دهه ۶0، علی 
مصفا بازیگر و کارگ��ردان، ابراهیم فروزش کارگردان، جابر 
قاسمعلی فیلمنامه نویس، محمدرضا کریمی صارمی مدیر 
تولید کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان، محمدرضا 
اصلانی نویس��نده و کارگردان، س��ید جمال ساداتیان تهیه 
کنن��ده و کیانوش عی��اری کارگردان مقاب��ل دوربین این 

مستند رفته اند.

علی نصیریان مقابل دوربین »اقتباس در سینما« رفت
کارگردان فیلم کوتاه »لنز« گفت: سینمای تجربی 
فرمی جدی�د ارائه می  دهد که اتفاق�ی جدید را در 

نظر جلوه گر می کند.
امیرحس��ین تبت که با فیلم کوتاه لنز در بخش تجربی 
مسابقه ملی سی وهشتمین دوره جشنواره بین المللی فیلم 
کوتاه تهران حضور دارد، درباره ش��کل گیری ایده این اثر 
به ایرنا، گفت: ایده »لن��ز« زمانی به ذهنم خطور کرد که 
برای س��اخت فیلمی در یک س��فر بودم. در آن جا ناگهان 
این ایده به ذهنم رسید که چه می شود اگر همه تصویرها 

همچون یک دوربین مداربسته با هم ظاهر شوند.
وی ادامه داد: داستان »لنز« درباره مردی است که قصد 
خودکشی دارد اما وجود دوربین و یک لنز، ناگهان نظرش 
را تغییر می دهد. من تصمیم گرفتم که چنین داستانی را 
در بس��تری تجربی روایت کنم چراکه همیشه می خواهم 
با دید متفاوتی دنبال کننده س��ینما باش��م. در کار تجربی 
دوربی��ن از قاب عادی جدا ش��ده و می توان س��ینما را به 

طریقی دیگر دنبال کرد.
تبت افزود: به نظر من، س��ینمای تجرب��ی چیزی را به 
بینن��ده می نمایان��د که پیش از آن ندیده اس��ت و اتفاقی 
جدید در نظ��رش جلوه گر می ش��ود. درواقع فرمی جدید 
را ارائه می دهد. بای��د بگویم که من با حضور عارف نامور، 
مدیر فیلمبرداری هیچ چالش��ی نداش��تم و طی چهار روز 
خیلی خوب در یک لوکیش��ن داخل��ی کار فیلمبرداری را 

به پایان بردیم.
این کارگردان تاکید کرد: بس��یار خوشحالم که اثرم در 
معتبرترین جشنواره فیلم کوتاه، یعنی جشنواره بین المللی 
فیلم کوتاه تهران پذیرفته شده است. این جشنواره باسابقه 
جدا از فراهم کردن امکان دیده ش��دن اثر، بس��تری برای 

تعام��ل با دیگ��ر فیلمس��ازان و فعالان این ح��وزه را رقم 
می زند. امیدوارم این فس��تیوال به بهتر دیده ش��دن اثرم 

کمک کند.
تب��ت درباره انتخاب جش��نواره بین الملل��ی فیلم کوتاه 
ته��ران به عنوان یکی از دروازه های رس��می معرفی آثار به 
جشن سالانه آکادمی اسکار )اسکارکوالیفاید(،  گفت: باید 
بگوی��م که من پی��ش از این تا به حال در جش��نواره های 
داخلی ش��رکت نکرده بودم. ضمن این که می گفتم شاید 
شانس��ی برای حضور و دیده ش��دن اثرم نباش��د. اما بعد 
از ای��ن که فیلم را به جش��نواره ارائه دادم، متوجه ش��دم 
ک��ه برخی حرف ها و حدیث ها بی اعتب��ار بودند و حالا با 
»اس��کارکوالیفاید« شدن نیز اعتبار جش��نواره فیلم کوتاه 
تهران که س��ردمدار جش��نواره های هنری است، افزایش 

می یابد.
سی وهشتمین جش��نواره بین المللی فیلم کوتاه تهران 
27 مه��ر تا 2 آبان ۱400 )۱۹ تا 24 اکتبر 202۱( برگزار 
می شود. این رویداد برای اولین بار در تاریخ سینمای ایران 
واجد ش��رایط تایید آکادمی اسکار شناخته و معرفی شده 

است.

کارگردان سینما: سینمای تجربی فرمی جدید ارائه می کند
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فیلمساز ایرانی داور جشنواره ایتالیایی شد
میدیا کیاس�ت فیلمس�از و پخش کنن�ده ایرانی داور بیس�تمین دوره 

جشنواره بین المللی رجیو ایتالیا شد.
به گزارش خبرنگار فرهنگی ایرنا، در بیس��تمین دوره جشنواره بین المللی فیلم 
رجیو، سه داور فیلم های کوتاه در سه حوزه انیمیشن، داستانی و مستند را داوری 
می کنند. میدیا کیاست فارغ التحصیل از مدرسه ملی سینمای ایران، کارگردان، 
طراح گرافیک و پخش کننده بین المللی فیلم کوتاه است که در کارنامه حرفه ای 
خ��ود آثاری چون فیلم های کوتاه »روز موعود«، »عباس کیارس��تمی« و »دنیای 

وارونه« را دارد.
جش��نواره بین المللی رجیو هر ساله با هدف اصلی زمینه سازی برای تحقیقات 

فرهنگی از راه ترویج تولیدات و دانش فیلم کوتاه در جهان برگزار می شود.
ای��ن جش��نواره همچنین هر دوره بر موضوعاتی خاص تمرک��ز دارد و در دوره 

بیستم خود با موضوع تغییر برگزار می شود. 
بیستمین دوره جشنواره بین المللی فیلم رجیو از ۱2 تا ۱7 آبان ۱400 مصادف 

با 3 تا ۸ نوامبر 202۱ در شهر رجیو امیلیا ایتالیا برگزار خواهد شد.

معاون گردشگری وزیر میراث  فرهنگی تاکید کرد:

گردشگری دریایی، ماموریت اصلی استان بوشهر
معاون گردش�گری وزیر میراث فرهنگی، گردش�گری و صنایع دس�تی 
گف�ت: اصلی تری�ن ماموریت های اس�تان بوش�هر در راس�تای توس�عه 
گردش�گری، تمرکز بر بخش گردشگری دریایی و هدایت سرمایه گذاران 
به س�وی ظرفیت های استان به ویژه بستر مساعد کرانه های خلیج فارس 

است.
به گ��زارش ایرنا از معاونت گردش��گری وزارت میراث فرهنگی، گردش��گری و 
صنایع دس��تی، علی اصغر شالبافیان در دیدار با محمدحسین ارسطوزاده مدیرکل 
میراث فرهنگی، گردش��گری و صنایع دستی استان بوشهر گفت: با توجه به اینکه 
یکی از اصلی ترین اس��تعدادهای ذاتی بوشهر در بخش سواحل، بنادر، جزایر و به 
ط��ور کل کرانه های خلیج فارس خلاصه می ش��ود؛ از این رو هدایت ظرفیت های 
سرمایه گذاری و سرمایه گذاران مشتاق به این بخش، رونق جدی در بخش توسعه 

گردشگری دریایی را رقم خواهد زد.
وی همچنین اقدامات اخیر اس��تان در به کارگیری کشتی های تفریحی، لنج ها 
و فعال کردن پروژه های گردش��گری س��واحل را اقدامی شایسته خواند و افزود: 
اینک��ه هر اس��تان بتواند با تمرکز ب��ر ظرفیت های موجود برنامه ه��ای اجرایی و 
اس��تراتژی های حوزه گردشگری را پیش ببرد؛ بی شک ضمن جلوگیری از اتلاف 
انرژی در س��ایر بخش ها توسعه س��ریع تر و اقداماتی جدی در راستای برندینگ 

گردشگری استان محقق خواهد شد.
همچنین در این نشس��ت محمدحسین ارس��طوزاده مدیرکل میراث فرهنگی، 
گردش��گری و صنایع دستی استان بوشهر نیز ضمن برشمردن اقدامات مربوط به 
توانمندی های گس��ترده استان در بخش های مختلف به ویژه گردشگری دریایی، 
با برش��مردن اقدامات اخیر صورت گرفته از جمله به کارگیری کشتی تفریحی و 
لنج ها در جذب گردش��گران و رونق سفرهای دریایی دو ماموریت محول شده از 

سوی معاون گردشگری را در صدر برنامه های اجرایی پیش رو قرار داد.


